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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVIII/17 

sesji Rady Gminy Łagów odbytej w dniu 

20  c z e r w c a  2017 roku 

w Szkole Podstawowej w Starej Zbelutce. 

 

Na sesji obecnych było 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

 

                                                                                                                                                                                                                    

W obradach sesji udział wzięli: radni według załączonej listy obecności,  

Pan  Paweł Marwicki Wójt Gminy Łagów, Pan Zbigniew Meducki Zastępca 

Wójta Gminy,  Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy, Pani Elżbieta Ginał 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zbelutce Pan Robert Szwagierczak  kierownik 

inwestycji i zamówień publicznych oraz sołtysi. 

 

 

P o r z ą d e k   o b r a d: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności pomiędzy sesjami. 

5. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu gminy za 2016 rok oraz opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

  z   wykonania budżetu gminy za 2016 rok, 

- udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Łagów z tytułu wykonania  

  budżetu gminy za 2016 rok, 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2031, 

- zmian w budżecie gminy Łagów na 2017 rok, 
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- uchwalenie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze  

  socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Łagów. 

7. Sprawy różne. 

8. Wnioski i interpelacje. 

9. Zakończenie obrad. 

 

 

Pkt 1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz, 

powitał radnych, zaproszonych gości i stwierdził, że w sesji bierze udział 14 

radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Pkt 2. Projekt porządku obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Marek Bartkiewicz. 

Porządek obrad w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

 

Pkt 3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji został przed rozpoczęciem dzisiejszego posiedzenia 

wyłożony do wglądu. 

 Protokół w wyniku głosowania został przyjęty przy dwóch głosach 

wstrzymujących się. 

Wstrzymali się radni: Pan Jan Domański, Pan Bogusław Siwonia.  

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

 

Pkt 4. Wójt Gminy Pan Paweł Marwicki złożył sprawozdanie z działań 

podjętych pomiędzy sesjami. 

/ sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu / 

 

Na obrady przybyła radna Ewelina Łata. 

 

 

Pan Zdzisław Zwoliński powiedział, że ze sprawozdania  Pana Wójta wynika, że 

odbyło się spotkanie dot. odnawialnych źródeł energii. 

Powiedział,  że nie było żadnej informacji, a chętnie uczestniczyłby w takim 

spotkaniu 

Zwrócił się z prośbą o wcześniejsze  przekazywanie przez GOPS informacji o 

terminach odbioru żywności. 

 

Pan Stanisław Rycombel zapytał, czy zadanie to może być kredytowane. 
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Do wypowiedzi ustosunkował się Pan Wójt Paweł Marwicki informując, iż  na 

spotkanie dot. OZE zaproszone zostały tylko te osoby, które musiały zmienić 

wniosek z pomp ciepła na fotowoltaikę lub kolektory.  

Zbyt mała liczba osób  zainteresowanych pompami ciepła, w związku z czym 

nie osiągamy minimum wskaźnika, aby można było aplikować o 

dofinansowanie. 

Pan Wójt poinformował, że nie ma mowy o kredytowaniu zadania. 

60%  wysokość dofinansowania, 40% zainteresowany wpłaca gotówką. 

 

Pkt 5. Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy poinformował, że komisja 

rewizyjna Rady Gminy  na posiedzeniu w dniu 10 maja 2017 roku analizowała 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Łagów za 2016 rok.  

Zapoznała się również ze sprawozdaniami finansowymi gminy za 2016 rok 

takimi jak: 

- skonsolidowany bilans jednostki samorządu terytorialnego, 

- bilans z wykonania budżetu, 

- bilans jednostki  budżetowej, 

- rachunek zysków i strat jednostki, 

- zestawienie zmian w funduszu jednostki oraz opinią Regionalnej Izby   

  Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Łagów  

  za 2016 rok. 

Do przedstawionego sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Łagów za 2016 

rok, informacji o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdań finansowych, 

członkowie komisji nie wnieśli uwag. 

W głosowaniu sprawozdanie zostało jednogłośnie zaopiniowane pozytywnie. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2016 rok było przedmiotem obrad 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy.  

Do przedstawionego sprawozdania , informacji o stanie mienia komunalnego 

oraz sprawozdań finansowych, członkowie komisji nie wnieśli uwag. 

Sprawozdanie  z wykonania budżetu gminy za 2016 rok zostało zaopiniowane 

pozytywnie.  

 

Uchwałę Nr 2650/2017 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 25 kwietnia 2017 roku w sprawie opinii o 

sprawozdaniach z wykonania budżetu gminy za 2016 rok przedstawiła Pani 

Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy.  

II Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach po zbadaniu 

rocznych sprawozdań z wykonania budżetu Gminy Łagów za 2016 rok 
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postanowił zaopiniować pozytywnie przedłożone przez Wójta Gminy Łagów 

sprawozdanie z jego wykonania. 

/ Uchwała Nr 2650/2017 z dnia  25 kwietnia 2017 roku stanowi załącznik do 

protokołu/ 

 

Uchwałę Nr 2654/2017 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 15 maja 2017 roku w sprawie opinii o 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Łagów w sprawie absolutorium 

przedstawiła Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy. 

II Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach po zbadaniu 

wniosku Komisji  Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy postanowił zaopiniować pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Łagów o udzielenie absolutorium. 

/Uchwała Nr 2654/2017 z dnia 15 maja 2017 roku stanowi załącznik do 

protokołu / 

 

Pkt 6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łagów za 2016 rok 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta przy 1 głosie wstrzymującym 

się. Wstrzymała się Pani Izabela Garbacka- Łach. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łagów z 

tytułu wykonania budżetu za 2016 rok przedstawił Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta przy 1 głosie wstrzymującym 

się. Wstrzymała się Pani Izabela Garbacka- Łach. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki podziękował za pozytywną ocenę jego pracy, 

podkreślając, że było to możliwe między innymi dzięki współpracy z Radą 

Gminy , sołtysami. 
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Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik poinformowała, że zgodnie ze zmianami w 

budżecie gminy w 2017 roku, w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Łagów na lata 2017-2031 dokonano zmian w zakresie następujących 

przedsięwzięć: 

1. Budowa placów zabaw i terenów rekreacyjnych na terenie Gminy Łagów. 

2. Kompleksowe uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w 

aglomeracjach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich – budowa wodociągu 

Sędek-Bielowa. 

3. Modernizacja w budynkach Szkoły Podstawowej w Piotrowie, Starej 

Zbelutce, Łagowie oraz Czyżowie. 

4. Rozbudowa oświetlenia ulicznego na terenie gminy. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/269/16 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łagów na lata 2017-2031 przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łagów na 2017 rok 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

 

Pani Izabela Garbacka- Łach  poprosiła o wyjaśnienie zapisu w § 2 cytowanej 

uchwały. 

Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w § 2 uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2017 rok określono maksymalną kwotę do jakiej 

Wójt Gminy może udzielić krótkoterminowej pożyczki. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/269/16 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łagów na lata 2017-2031 przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 
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Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łagów na 2017 rok 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki poinformował, że na podstawie art. 90 f ustawy z 

dnia 7 września 1991 roku o systemie oświaty, Rada Gminy uchwala regulamin 

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie gminy. 

Pomoc materialna jest udzielana uczniom w celu zmniejszenia różnic w dostępie 

do edukacji, umożliwienia pokonywania barier dostępu do edukacji 

wynikających z trudnej sytuacji materialnej ucznia. 

Regulamin winien określać sposób ustalania wysokości stypendium szkolnego, 

formy w jakich udziela się stypendium szkolnego, tryb i sposób udzielania 

stypendium oraz tryb i sposób udzielania zasiłku szkolnego. 

Pan Wójt powiedział, że podjęcie nowej uchwały jest podyktowane potrzebą 

zweryfikowania i uaktualnienia dotychczasowego regulaminu. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Łagów przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek 

Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pkt 7. Pan Marek Bartkiewicz powiedział, że mieszkańcy ul. Kieleckiej  

zwracają się z prośbą o oczyszczenie rowu przydrożnego wzdłuż chodnika. 

Poinformował, że w budynku po byłej mleczarni odbywają się różne sceny. 

Mieszkańcy boją się o swoje dzieci. Prośba o patrole policji. 

 

Pani Zofia Biesiada  zapytała, czy w okresie wakacyjnym będą kursowały 

autobusy, które dowożą dzieci do szkoły. 
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Pani Anna Łata powiedziała, że w czasie wakacji brak jest połączenia z Łagowa 

do Zbelutki. 

 

Pan Wójt poinformował, że w powyższej sprawie będzie rozmawiał z 

Dyrektorem PKS Ostrowiec. 

 

Pani Izabela Garbacka- Łach poinformowała, że KRUS na terenie naszej gminy 

chce zorganizować szkolenie dla rolników z zakresu prewencji. 

Poprosiła o przeanalizowanie propozycji i udzielenie odpowiedzi, czy  jest 

zainteresowanie takim szkoleniem. 

 

. 

 

         

        W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Gminy  

         podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął  obrady  

         XXXVIII  sesji Rady Gminy Łagów. 

                       

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała:                                                      Przewodniczący Rady Gminy 

Barbara Dolata                                                                Marek Bartkiewicz 
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